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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

Protokół nr II/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego  

wraz z Komisją  Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Posiedzenie w dniu 23 maja 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 23 maja 2024 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:01 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków Komisji Oświaty Kultury Sportu i Zdrowia. 

Obecni: 

1.Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Leszek Czereba 

4. Renata Heda 

5. Alicja Isalska 

6. Grzegorz Jędrzej 

7. Wiesław Kopterski 

8. Ireneusz Licznar 

9. Witold Rygorowicz 

10. Bartosz Trytek 

11. Jacek Urbański 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego. 

Obecni: 

1. Leszek Czereba 

2. Alicja Isalska 

3. Grzegorz Jędrzej 

4. Wiesław Kopterski 

5. Ireneusz Licznar 

6. Bartosz Trytek 

7. Jacek Urbański 

8. Wiesław Zawiślak 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i 

Porządku Publicznego – Leszek Czereba, Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Zdrowia Bartosz Trytek. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Sekretarz Gminy Marek Radom, Zastępca Naczelnika Wydziału 

Finansowo – Budżetowego Edyta Szewczyk, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i 

Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik, p.o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej 

Bernadeta Bednarczuk, Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski, 
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon 

Kroczak 

 

2. Ocena zasobów pomocy społecznej (druk nr 15) 

Informacje zawarte w druku nr 15 omówiła p. o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej 

Bernadeta Bednarczuk.  

Radny Jacek Urbański zauważał, że z tabeli na stronie 4 wynika, iż w gminie Prudnik nie 

ma mężczyzn w wieku od 60 do 64 lat. 

P.o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk oznajmiła, że już na 

poprzedniej Komisji jeden z radnych zgłosił ten fakt. Powiedziała, że w międzyczasie 

doinformowała się w czym tkwi problem i okazało się, że brak danych w tym miejscu tabeli 

wynika z algorytmu jej wypełniania: znaleźć się tam mają mężczyźni w wieku 

poprodukcyjnym, a wiek poprodukcyjny dla mężczyzny to 65+. P.o. dyrektora oddała, że w 

Centralnej Aplikacji Statystycznej jest dokument, do którego OPS importują swoje dane i 

dane takie również importują inne podmioty.  

Radny Jacek Urbański poruszył temat braków kadrowych, które wykazywane są w 

sprawozdaniach. Zapytał czy temat ten jest monitowany u burmistrza? Czy widać jakieś 

rozwiązania w tym temacie? 

P.o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk powiedziała, że nie 

była uczestnikiem rozmów z burmistrzem, więc nie chce się wypowiadać na ten temat. 

Przyznała, że OPS ma braki kadrowe w administracji. 

Radny Grzegorz Jędrzej poruszył temat mieszkania, którego zaplanowany został remont. 

Zapytał jakie duże jest to mieszkanie? Dla ilu osób? Czy jest to mieszkanie przystosowane dla 

osób niepełnosprawnych?  

P.o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk poinformowała, że 

jest to mieszkanie na ul. Armii Krajowej. Dedykowane jest ono dla jednej osoby 

niepełnosprawnej. Zostały pozyskane środki w wysokości w jakiej został skosztorysowany 

remont.  

Radny Grzegorz Jędrzej zapytał jeszcze o placówkę dla niepełnosprawnych, którą planuje 

utworzyć OPS. Poprosił o informacje czy placówka taka nie będzie dublować działającej już 

placówki prowadzonej przez PCPR? Skąd planuje się pozyskać dodatkowych psychologów  

i psychiatrów, których brakuje na rynku? 

P.o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk poinformowała, że 

OPS ma już taką usługę, jednak jest ona niewystraczająca, planuje się zwiększenie ilości 

godzin pracy psychologa, ponieważ zapotrzebowanie na tego typu usługi jest olbrzymie.   

Radny Witold Rygorowicz stwierdził, że wyzwaniem dla OPS na pewno będzie znalezienie 

psychiatry dziecięcego. Poruszył również kwestię mieszkania wspomaganego. Zapytał czy 

osoba zajmująca takie mieszkanie ma automatycznie zapewnioną pomoc i opiekę?  

P.o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk oznajmiła, że OPS 

będzie otwierać pierwsze tego typu mieszkanie, gdzie przewidziana jest osoba opiekuńcza.  

Radny Grzegorz Jędrzej zapytał czy przeprowadzona została analiza ile jest w gminie osób 

niepełnosprawnych potrzebujących mieszkanie? 

P.o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk, że taka analiza nie 

została przeprowadzona.  

Radna Renata Heda zapytała, czy ilość asystentów osoby niepełnoprawnej zaspokaja 

zapotrzebowanie tego typu usług? 

P.o. Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk poinformowała, że na 

tego typu działalność OPS ma określoną pulę środków. Osoby, które zostały zgłoszone do 

programu są zaopiekowanie w 100%. 
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Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie sprawozdania zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie sprawozdania dot. Oceny zasobów pomocy społecznej (druk nr 15) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Wiesław 

Kopterski, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, 

Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

3. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Prudnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2023 (druk nr 16) 

Sprawozdanie omówił Sekretarz Marek Radom.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Prudnik z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za rok 2023 (druk nr 16) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Wiesław 

Kopterski, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, 

Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 
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4. Gospodarka finansowa: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 

opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso (druk nr 17) 

Projekt uchwały omówił sekretarz Marek Radom.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty 

skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso (druk nr 17) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Wiesław 

Kopterski, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, 

Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 17a) 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finałowej omówiła Zastępca Naczelnika Wydziału 

Finansowo – Budżetowego Edyta Szewczyk. 

Radny Jacek Urbański zapytał o powód zwiększenie wydatków na przewóz pasażerów 

komunikacją miejską w dziale 600 rozdziale 60004 w kwocie 154.000,00 zł. Czy kwota ta 

była niedoszacowana czy zwiększyły się  koszty obsługi? 

Sekretarz Marek Radom poinformował, że odbyły się dwa przetargi na komunikację 

miejską, które pokazały, że wzrost kwoty nastąpił prawie o 100%. W budżecie nie było 

odpowiedniej kwoty na zabezpieczenie zadania, stąd przesunięcia.  

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego Leszek Czereba 

zapytał czy wzięto pod uwagę fakt, że w okresie letnim tych kursów jest mniej? 

Sekretarz Marek Radom odpowiedział, e tak, bo kilometrówka rozbijana jest na 

poszczególne miesiące.    

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 17a) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 
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Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Alicja Isalska, Wiesław Kopterski, Witold Rygorowicz, 

Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Renata Heda, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Wiesław Kopterski, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Wiesław 

Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar 

 

5. Gospodarowanie mieniem: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia prawa odrębnej własności lokalu (druk 

nr 18) 

Radni nie podjęli dyskusji, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia prawa odrębnej własności lokalu (druk nr 

18) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Wiesław 

Kopterski, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, 

Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Prudnik do 2030 roku (druk nr 19) 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard 

Zwojewski.  

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich Leszek Czereba zauważył, że program 

zamyka się danymi z roku 2021. Zapytał czy nie można ich uaktualnić do roku 2023?  
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Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski oznajmił, że jest taka 

możliwość, trzeba mieć jednak świadomość, że każda zmiana uaktywnia całą procedurę na 

nowo, łącznie z konsultacjami społecznymi i całym dalszym procesem.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Prudnik do 2030 roku (druk nr 19) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Wiesław Kopterski, Ireneusz 

Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Jędrzej 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Jędrzej 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 

partnerstwa w celu realizacji projektu pn. „Wzrost mobilności na obszarze Subregionu 

Południowego” w ramach programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027 (druk 

nr 20) 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard 

Zwojewski.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa 

w celu realizacji projektu pn. „Wzrost mobilności na obszarze Subregionu Południowego” 

w ramach programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027 (druk nr 20) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Wiesław 

Kopterski, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 
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Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, 

Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

 

7. Sprawy bieżące komisji i zamknięcie posiedzenia.  

  

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono. 

 

 

  

Przewodniczący Komisji   

Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

Leszek Czereba 

 

  
 

Przygotował(a): Joanna Chilinska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


